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Anexa la Hotărârea Consiliului Judeţean Arad nr. 232/29.08.2019 
 
 
 
Nr. 16.830/14.08.2019 

 

  

 
 

PROCES-VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Arad 

din data de 12.08.2019, ora 13.00 
 
  
 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea pe site-ul 
Consiliului Judeţean Arad a Dispoziţiei nr. 663/07.08.2019, a 
preşedintelui Consiliului Judeţean, privind convocarea în şedinţă 
extraordinară a Consiliului Judeţean Arad (cuprinzând ordinea de zi, 
data, ora şi locul desfăşurării), precum şi prin intermediul presei, în 
cotidianul local „Jurnalul Arădean”. Convocarea consilierilor județeni s-a 
realizat şi telefonic. 

Prezenţi: Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – 
vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, 
Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, 
Duruş Daniel-Florin, Gligor Ioan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean 
Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter 
Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe şi Ţolea Adrian-Florin– 
consilieri judeţeni, Jurj Daniel - Șef Serviciu, Serviciul Juridic Contencios 
Administrativ. 

Absenţi: Craivan Camelia-Eugenia, Feieş Cristian, Ispravnic 
Cristian-Ilie, Lucaci Cornel-Ştefan, Manguci Cosmin-Ciprian, Moţ Petru, 
Popa Garofiţa, Remeţan Florin, Stan Simona-Lucia, Sulincean Marius-
Mircea, Trifon Daniel, Ulici Ion şi Urzică Cristian – consilieri judeţeni. 
 

Dl Cionca Iustin: Bună ziua! Astăzi pe ordinea de zi a ședinței 
extraordinare a Consiliului Județean avem un proiect, și o să vă propun 
să introducem suplimentar încă un proiect, cel cu privire la aprobarea 
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organigramei și a statului de funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de 
Urgenţă Arad.  
 

 
 
Ordinea de zi 

 
1.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean Arad nr. 254/30.08.2018 privind aprobarea proiectului 
,,Modernizare DJ 709 Pîncota-Seleuş şi Reabilitare DJ 792 Nădab-
Seleuş” şi a cheltuielilor legate de proiect – iniţiativa preşedintelui. 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului 
de funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad ca urmare a 
reorganizării– iniţiativa preşedintelui. 
 

Dl Cionca Iustin: Dacă sunteți de acord, cine este pentru? 20 voturi 
(Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, 
Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, Boloni Gyorgy, Bozga Doru, 
Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, Crişan Corina-Anka, Duruş 
Daniel-Florin, Gligor Ioan, Moşneag Vasile-Ovidiu, Pădurean Petru, Pero 
Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter Iosif, 
Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe şi Ţolea Adrian-Florin). 
Împotrivă? -. Abţineri? -. Mulţumesc!  
 

În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 227/2019  privind ordinea de zi a şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Arad din data de 12 august 2019. 
 

Punctul 1 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului 

Judeţean Arad nr. 254/30.08.2018 privind aprobarea proiectului 
,,Modernizare DJ 709 Pîncota-Seleuş şi Reabilitare DJ 792 Nădab-
Seleuş” şi a cheltuielilor legate de proiect – iniţiativa preşedintelui. 
 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Arad nr. 254/30.08.2018 privind aprobarea 
proiectului ,,Modernizare DJ 709 Pîncota-Seleuş şi Reabilitare DJ 792 
Nădab-Seleuş” şi a cheltuielilor legate de proiect. Dacă sunt intervenții? 
Nu sunt. Cine este pentru? 20 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Florin, Gligor Ioan, Moşneag Vasile-
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Ovidiu, Pădurean Petru, Pero Tamas-Carol, Plaveţi Ioan, Pop Alin, 
Purcaru Mircea, Retter Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe şi 
Ţolea Adrian-Florin). Împotrivă?-.  Abţineri? -. Mulțumesc! 
 

În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 228/2019 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean 
Arad nr. 254/30.08.2018 privind aprobarea proiectului ,,Modernizare DJ 
709 Pîncota-Seleuş şi Reabilitare DJ 792 Nădab-Seleuş” şi a 
cheltuielilor legate de proiect 
 

Punctul 2 
Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Arad ca urmare a 
reorganizării– iniţiativa preşedintelui.  
 

Dl Cionca Iustin: Proiect de hotărâre privind aprobarea 
organigramei și a statului de funcţii pentru Spitalul Clinic Judeţean de 
Urgenţă Arad ca urmare a reorganizării. Dacă sunt intervenții? Vă rog! 

Dl Pădurean Petru: Domnule președinte! Cu toată stima, am să 
votez fără doar și poate, orice este în folosul județului Arad. Dar vin cu o 
întrebare, sunt prea multe modificări la statut, și la statul de organizare,  
la tot ce ține de Consiliul Județean. Asta îmi dă nu știu cum să spun, 
cumva o senzație de amatorism, nu se poate să puneți specialiștii odată 
unul lângă altul, să hotărească. Consiliul Județean cu toate instituțiile, cu 
tot ce ține, are nevoie de aceste funcții și să nu fim... nu pentru că este o 
corvoadă, dar nu mi se pare normal. Luna aceasta avem un stat, peste 
două luni îl modificăm, peste trei luni iar îl modificăm. Și vă spun chiar la 
aceași instituție. Nu vreau să dau acum... Odată să ne hotărâm este 
nevoie de atâta votăm, fără doar și poate. Considerăm că este util și 
necesar și nu mai tot schimbăm. Atâta tot, în rest...  

Dl Cionca Iustin: La spital vă referiți? 
Dl Pădurean Petru: Poftiți? 
Dl Cionca Iustin: La spital vă referiți? Sau în general? 
Dl Pădurean Petru: La spital acum!  
Dl Cionca Iustin: Bun. Este o dinamică mare domnul consilier. 

Apar tot felul de modificări, este un spital mare cu 2000 de angajați. În 
care tot timpul, fie că apare o legislație, fie că apare o altă incidență a 
bolii, fie că există niște modificări cum este cazul acum la Cardiologie, în 
care noi am vrut să facem intervenție și am pus bani acolo. Cardiologie 
intervențională și am pus bani, că până acum știți foarte bine, exista un 
privat în incinta spitalului județean care opera doar pe bani. Asta este 
diferența între public și privat. Noi acum am cumpărat această investiție, 
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am alocat bani de la noi și începând de mâine, dacă dumneavoastră 
aprobați acum modificarea organigramei, putem să operăm și oameni 
care nu au bani, care sunt dependenți de bugetul public. 

Dl Pădurean Petru: Vă felicit, pentru... 
Dl Cionca Iustin: Este normal să facem acum această modificare? 

Din păcate am stat 3 luni, după aprobarea de la minister. Asta este 
legislația în România! Cică noi suntem autoritatea care aprobăm, dar de 
fapt hotărăsc cei de la minister. Iar lucrările se fac pe executiv în 
interiorul spitalului. Când termină ei acolo de reglementat ni le aduc 
nouă și noi dăm ultimul verdict. Am înțeles că dumneavoastră ridicați 
problema în principiu și eu vă dau dreptate, nici mie nu îmi place să 
lucrez de o sută de ori. Însă... 

Dl Pădurean Petru: Atât și nimic mai mult, domnul președinte! Nu 
sunt împotrivă! Am spus încă de la bun început, am să votez tot ce este 
în folosul județului Arad. Mă refeream numai că prea des, și ca să nu 
intru... 

Dl Cionca Iustin: Aveți dreptate!  
Dl Pădurean Petru: La nu știu ce instituție, unde am făcut asta... 

chiar aș fi curios pe controlul managerial intern, s-au făcut acele 
proceduri necesare pentru fiecare atribut care a apărut în plus? Eu sunt 
convins că nu, domnule președinte! De aceea, nu este bine să ne tot 
jucăm. Haideți să facem un lucru bine făcut! Atâta tot! 

Dl Cionca Iustin: Domnul Plaveți! Vă rog! 
Dl Plaveți Ioan: Eu aș vrea să-i răspund și domnului coleg, cu 

respectele de rigoare, că modificările care vin și știm deja din practică pe 
statul de funcții, vin și datorită și unor necesități de angajare a unor 
persoane, dar care nu au pregătirea corespunzătoare acelui post. Și 
atunci, sigur că din toate instituțiile publice, se propune ori ridicarea 
nivelui de grad profesional, ori scăderea în funcție de... Acesta ar fi unul 
dintre motivele pentru care într-adevăr se vine foarte des, cu modificări 
de stat de funcții. În ceea ce privește proiectul de astăzi, este legat de 
modificarea structurii de paturi, în primul rând și adaptarea structurii 
statului de funcții la acest document. Vreau să reiterez și eu necesitatea 
de urgență a acestui proiect, prin înființarea compartimentului distinct de 
cardiologie intervențională, care dacă astăzi îl aprobăm, va putea intra în 
funcțiune pentru necesitatea operării pacienților care sunt deja refuzați 
de la Timișoara sau din alte județe limitrofe. Este foarte important acest 
lucru. Mulțumesc! 

Dl Cionca Iustin: Dacă sunt alte intervenții?  
Dl Săbău Gheorghe: Noi de fapt ce facem aici, reorganizare sau 

redistribuire la Spitalului Județean? 
Dl Cionca Iustin: Domnul Plaveți! Ziceți la microfon... 
Dl Plaveți Ioan: Da! 
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Dl Cionca Iustin: Să se consemneze!  
Dl Plaveți Ioan: După revizuirea statului de funcții și a 

organigramei, vor fi acțiuni și de redistribuire de personal, pentru că sunt 
unele secții care se reorganizează în compartimente subordonate, cum 
este cazul la pneumologie și la fel la cardiologie. Și atunci sigur 
următoarea fază în baza noului statut, în stat de funcții, mă iertați, se vor 
face și procedurile de redistribuire de personal. Acolo unde sunt posturi 
vacante, vor fi posturi vacante, unde vor fi posturi ocupate, cu 
procedurile prevăzute de  Codul muncii, privind redistribuirea de 
personal.  

Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău!  
Dl Săbău Gheorghe: Nu vreau să suspicionez pe nimeni, da ceva 

totuși, nu este în regulă aici. Mi se părea normal, să primim toate 
modificările astea nominal. Adică îl mutăm pe Y de acolo, pe X de 
dincolo, așa mi se părea, să primim o situație. 

Dl Cionca Iustin:  Vă rog, domnul Plaveți! 
Dl Săbău Gheorghe: Eu sunt convins că astea nu sunt finalizate, 

urmează să se facă, sau sunt făcute și noi numai le aprobăm? 
Dl Cionca Iustin: Vă răspunde, domnul Plaveți! 
Dl Plaveți Ioan: Da! În ceea ce privește statul de funcții, 

competența Consiliului Județean este să aprobe statul de funcții, nu 
nominal. De fapt, statul de funcții, vedeți nu a venit niciodată pe varianta 
nominală. Noi aprobăm doar funcțiile din statul respectiv. Angajatorul 
este cel care va trebui să facă toate demersurile prevăzute pe Codul 
muncii, în așa fel ca atunci, când sunt posturi ocupate și va trebui 
redistribuite, să facă procedurile legale de redistribuire a personalului. 
Unde sunt posturi vacante, este mai ușor.  

Dl Săbău Gheorghe: Da, eu nu sunt mulțumit de răspuns, aștept 
totuși să primesc nominal!  

Dl Cionca Iustin: Domnul Săbău! Sunteți consilier județean, cred 
că cel mai vechi de aici, ați primit vreodată nominal? 

Dl Săbău Gheorghe: Când am cerut, da! 
Dl Cionca Iustin: Păi cereți și acum, și o să vă prezinte! 
Dl Săbău Gheorghe: (Neinteligibil). 
Dl Cionca Iustin: Ori când doriți să cereți, vă adresați Spitalului  

Clinic Județean de Urgență, nu cred, că nu o să vă răspundă.  
Dl Săbău Gheorghe: Păi eu am spus aici, domnului Plaveți! 
Dl Cionca Iustin: Bine, o să vă pună la dispoziție. 
Dl Săbău Gheorghe: Vă rog! 
Dl Cionca Iustin: Dar pentru ședință, niciodată nu s-au făcut 

nominal și nici nu cred că ne interesează! 
Dl Săbău Gheorghe: Ba ne interesează!  
Dl Cionca Iustin: Ok. 
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Dl Săbău Gheorghe: Aveți ceva de ascuns? 
Dl Cionca Iustin: Eu nu am nimic, că nu eu le fac! Eu sunt ca și 

dumneavoastră, votez ce mi se propune de spital. 
Dl Săbău Gheorghe: Cui îi spuneți? 
Dl Cionca Iustin: La domnul Săbău. Dacă sunt alte intervenții? 

Dacă nu,  cine este pentru? 19 voturi (Cionca Iustin – preşedinte, Bîlcea 
Ovidiu-Sergiu – vicepreşedinte, Cadar Răzvan-Olimpiu-vicepreședinte, 
Boloni Gyorgy, Bozga Doru, Butunoi Adrian-Cătălin, Ciceac Vasile, 
Crişan Corina-Anka, Duruş Daniel-Florin, Gligor Ioan, Moşneag Vasile-
Ovidiu, Pădurean Petru, Plaveţi Ioan, Pop Alin, Purcaru Mircea, Retter 
Iosif, Salașan Cristian-Ioan, Săbău Gheorghe şi Ţolea Adrian-Florin). 
Împotrivă? -. Abţineri?  1 vot (Pero Tamas-Carol). 
 

În temeiul art. 182 alin. (1) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, Consiliul Judeţean Arad, a adoptat 
Hotărârea nr. 229/2019 privind aprobarea statului de funcții pentru 
aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Arad. 
 

Dl Cionca Iustin: Mulțumesc! Vă doresc o zi frumoasă în 
continuare!  
 
 

Președinte,                                     Secretar general al județului 
       Iustin Cionca                          Silvana Lupu 
 
 
                    
                                                                                  Întocmit, 
                Cristina Neamțiu 


